
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – listopad 2023 

27 listopada – odbyło się pasowanie pierwszoklasistów w Szkole Podstawowej w Kunowie. 

28 listopada – nad Miedwiem została zorganizowana akcja ekologiczna pod nazwą „Rodzinny 

Piknik Ekologiczny”, polegająca na posadzeniu drzewek i wieszaniu budek lęgowych dla 

ptaków. Zasadzono 15 brzóz i zawieszono ponad 20 budek. 

10 listopada – przy jednostce wojskowej w Bielkowie odbyła się uroczystość odsłonięcia 

pomnika – formy architektonicznej upamiętniającej więźniów obozu pracy przymusowej, który 

istniał na tym terenie w czasie II wojny światowej. Koszt budowy pomnika wyniósł 89.440,61 

zł, z czego blisko 30 tys. pochodziło z budżetu gminy Kobylanka, natomiast pozostała część z 

dotacji z Ministerstwa Obrony Narodowej (20 tys.) i Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego (40.176 zł). 

10 listopada – odbyło się spotkanie Zarządu OSP w sprawie wygranego 1 mln zł w konkursie 

profrekwencyjnym. Wspólnie zostało ustalone, że na każdą jednostkę przypadnie jednakowa 

kwota 200 tys. zł i każda jednostka samodzielnie zdecyduje, na co tę kwotę przeznaczy. 

11 listopada – obchodziliśmy Święto Niepodległości; jak zawsze oficjalną część stanowiło 

złożenie kwiatów i zapalenie zniczy pod pomnikiem przy urzędzie gminy, natomiast potem 

odbył się VIII Bieg Niepodległości w Niedźwiedziu. 

13 listopada – w Kołobrzegu odbyło się spotkanie włodarzy gmin z terenu województwa w 

sprawie postulatów środowiska samorządowego dla nowego rządu. 

16 listopada – odbyło się kolejne spotkanie z prezesami OSP w sprawie konkursu 

profrekwencyjnego z uwagi na nowe informacje i wytyczne związane z wydatkowaniem 

środków. OSP otrzymały informację, że 500 tys. ma pochodzić z NFOŚiGW i 500 tys. z 

MSWiA. Jednocześnie wskazano, że środki z NFOŚiGW będą mogły być wykorzystane na 

instalacje odnawialnych źródeł ciepła, termomodernizacje remiz itp. i te przedsięwzięcia będą 

dofinansowane w 100%, natomiast druga część będzie pokrywała wydatki w całości tylko 

wówczas, gdy pojedynczy wydatek nie przekroczy 10 tys. – w przeciwnym razie jednostka 

otrzyma tylko 50% kosztów, a drugie 50% musi pokryć sama. Te zasady nie zostały przyjęte z 

aprobatą, gdyż wcześniej nie było w ogóle mowy o żadnych warunkach w konkursie. 

20 listopada – odbyły się konsultacje Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Wzięli w nich udział przedstawiciele klubów sportowych „Wicher” i „Znicz”. 

23 listopada – w PSP w Stargardzie odbyło się spotkanie zespołów w sprawie konkursu 

profrekwencyjnego. W skład zespołu wchodzą prezesi OSP, wójt gminy, przedstawiciel 

WFOŚiGW oraz przedstawiciel PSP. Na spotkaniu zostały przekazane bardziej szczegółowe 

wytyczne dotyczące wydatków z wygranych środków, przekazaliśmy również swoje uwagi na 

ten temat i niezadowolenie z zaproponowanych rozwiązań. Do końca grudnia ma się 

rozstrzygnąć ostatecznie, jak ukształtują się zasady skorzystania z wygranej. 



29 listopada – w Urzędzie Miasta Szczecin odbyło się spotkanie robocze w sprawie 

częściowego uruchomienia SKM od stycznia przyszłego roku. 

30 listopada – w starostwie powiatowym odbyło się spotkanie Starosty z włodarzami gmin w 

sprawach bieżących. 

Rozpoczęła się budowa parkingu w Morzyczynie – zakończony został etap projektowania i 

30 października przekazano wykonawcy plac budowy. Z uwagi na dłuższą niż przewidywano 

procedurę uzyskania pozwolenia na budowę wykonawca zwrócił się z wnioskiem o 

przedłużenie terminu wykonania zadania do 15 marca 2024 r. W tym celu niezbędne jest 

podjęcie przez RG uchwały w sprawie zmiany WPF. 

30 października zostały rozniesione pisma do mieszkańców ul. Popiełuszki, Brzozowej, 

Jesiennej i Wiosennej w sprawie braku możliwości podłączenia tych ulic do sieci gazowej – 

zgodnie z informacją otrzymaną z Zakładu gazowniczego, o czym informowałam na 

poprzedniej sesji. 

Rozpoczęła się budowa drogi w Cisewie – 26 października otrzymaliśmy decyzję ZRID, 2 

listopada wykonawca dostarczył dokumentację, a 8 listopada nastąpiło przekazanie placu 

budowy. 

Zleciliśmy doprojektowanie odcinka kanalizacji w ulicy Orląt Lwowskich w Reptowie. 

Zgodnie z umową wykonawca ma termin do czerwca przyszłego roku na wykonanie 

dokumentacji. Początkowo sądziliśmy, że wybudowanie tego odcinka będzie można ująć jako 

roboty dodatkowe dla wykonawcy budowy kanalizacji przy głównej drodze, jednak dokładna 

analiza umowy zawartej na tę inwestycję spowodowała, że nie będzie to możliwe i trzeba 

będzie ogłosić odrębny przetarg. 

10 listopada wyłoniliśmy wykonawcę zadania „Budowa i przebudowa dróg wewnętrznych 

w Morzyczynie” – dotyczy to tzw. rekreacji, tj. ulic: Jeziornej, Nad Miedwinką, Paprociowej, 

Wrzosowej, Iglastej, Szuwarowej, Trzcinowej i Tatarakowej. Wykonawcą zadania będzie 

konsorcjum firm Tormel Sp. z o.o. z Poznania (lider konsorcjum) i Stanled Sp. z o.o. ze 

Stargardu (partner konsorcjum). Kwota z przetargu – 5 319 833,62 zł brutto, termin realizacji 

– 30.04.2025 r. Zadanie jest dofinansowane z PROW w wysokości 63,63 %.  Obecnie jesteśmy 

w trakcie wyłaniania wykonawcy nadzoru inwestorskiego. 

16 listopada ogłosiliśmy przetarg na przebudowę dróg wewnętrznych: Polnej w 

Zieleniewie i Wilczej w Niedźwiedziu. Otwarcie ofert zostało wyznaczone na 8 grudnia. 

Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie w kwocie ponad 500 tys. zł w programie 

„Cyberbezpieczny samorząd”. Środki z tego programu są obliczane dla poszczególnych gmin 

zgodnie z przyjętym algorytmem, podobnie jak wysokość wkładu własnego. W naszym 

przypadku chcemy wykorzystać całą przypadającą nam kwotę, a wkład własny wynosi około 

16%. Środki z programu mogą być przeznaczone wyłącznie na programy, szkolenia i sprzęt 

podnoszące poziom bezpieczeństwa informatycznego. 



Zostały wykonane doświetlenia przejść dla pieszych w Motańcu i w Morzyczynie przy Netto. 

Zakończone zostały prace przy budowie ogrodzenia boiska w Niedźwiedziu. Na ten cel 

otrzymaliśmy 30 tys. zł dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego w ramach modernizacji 

infrastruktury sportowej. Całość inwestycji kosztowała ok. 60 tys. zł. 

Trwają jesienne porządki na terenach komunalnych, głównie jest to sprzątanie liści. 

11 października został ogłoszony przetarg na zimowe utrzymanie dróg, ścieżek i parkingów 

gminnych, z podziałem na trzy zadania (drogi gminne, drogi wewnętrzne, ścieżki i parkingi). 

Wpłynęły dwie oferty, jednak obydwie przekraczały kwotę planowanego wydatku na ten cel 

(jedna opiewała na kwotę 610 tys., druga na 670 tys.) i przetarg został unieważniony. W drugim 

przetargu nie wpłynęła żadna oferta. Zdecydowaliśmy o zmianie polegającej na ujęciu w 

przetargu tylko dróg, z wyłączeniem ścieżek i parkingów, które będą obsługiwane przez służby 

komunalne. Wpłynęły trzy oferty i w dniu 29 listopada rozstrzygnęliśmy postępowanie. Na 

pierwszą część najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Arbet ze Stargardu na kwotę ok. 208 tys. 

zł, natomiast na drugą część – firma Kachniarz z Kobylanki na kwotę ok. 97 tys. zł. 

Rozstrzygnęliśmy przetarg na zakup energii elektrycznej. Wpłynęła jedna oferta od firmy 

Elektra, z ceną w wysokości tzw. ceny blokowanej (686 zł za MWh). 

W trakcie realizacji są: wykonanie deptaka w Niedźwiedziu, zagospodarowanie terenu w 

Rekowie oraz uporządkowanie terenu w centrum Kobylanki. 

Zaplanowany do wykonania w tym roku remont dachu na budynku CKiR z uwagi na warunki 

atmosferyczne najprawdopodobniej nie będzie mógł zostać zakończony i konieczne będzie 

podjęcie uchwały w sprawie przeniesienia tego wydatku jako niewygasającego. 

Wykonano konserwację rowu przy ulicy Bursztynowej w Zieleniewie od linii PKP do S3 oraz 

rowu w Rekowie. 

Nadal trwają kontrole właścicieli nieruchomości w zakresie posiadanych umów na usługi w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

15 listopada upłynął termin składania ofert w postępowaniu na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów. Przetarg ogłosiliśmy na dwa lata. Wpłynęła jedna oferta od firmy Remondis 

Szczecin na kwotę 9 688 230,20 zł na część I (nieruchomości zamieszkałe) oraz 1 026 640,44 

zł na część II (obiekty gminne).  

W listopadzie Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kobylance złożył wniosek w ramach 

programu „Opieka wytchnieniowa”. Jego głównym celem jest wsparcie członków rodzin lub 

opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad osobami niepełnosprawnymi. Dzięki temu 

wsparciu opiekunowie zaangażowani na co dzień w sprawowanie opieki nad osobą z 

niepełnosprawnością dysponować będą czasem, który mogą przeznaczyć na odpoczynek i 

regenerację, jak również na załatwienie niezbędnych spraw życiowych. Osoby zainteresowane 

ww. formą pomocy mogą zgłaszać się do GOPS w Kobylance. 



Podobnie jak w latach ubiegłych GOPS złożył wniosek o przyznanie środków na realizację 

programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” na rok 2024. Głównym celem 

programu jest wprowadzenie usług asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej jako formy 

ogólnodostępnego wsparcia dla uczestników programu. Program jest finansowany w całości ze 

środków państwowego Funduszu Solidarnościowego. 

GOPS przypomina, że w dalszym ciągu można składać wnioski o zwrot podatku VAT 

naliczonego w rachunkach za gaz ziemny w 2023 r. dla gospodarstw domowych. O 

refundację VAT można się ubiegać przez cały rok 2023.  Do wniosku konieczne będzie 

dołączenie faktury, która dokumentuje dostarczanie paliw gazowych do odbiorcy 

(gospodarstwa domowego) oraz dowód zapłaty. Przyjęto, że do refundacji podatku kwalifikuje 

się jednoosobowe gospodarstwo domowe, którego dochód na osobę nie przekracza 2100 zł, 

natomiast w gospodarstwie wieloosobowym limit wynosi 1500 zł na osobę. 

Nieco ponad tydzień temu samorządowe czasopismo „Wspólnota” ogłosiło wyniki rankingu 

pod nazwą „Kondycja finansowa samorządów”. Ranking ustalany jest w oparciu o tzw. 

nadwyżkę operacyjną za trzy lata. W poprzedniej edycji za lata 2017-19 nasza gmina 

znajdowała się na 331 miejscu, natomiast za lata 2020-22 awansowaliśmy aż o ponad 200 

pozycji i zajęliśmy 123 miejsce w kategorii gmin wiejskich – na 1513 gmin. To świadczy o 

bardzo prawidłowym zarządzaniu finansami gminy. 

 

 

 


